
PROTOKOLL FRA STYREMØTE 07/2023 
– 2025 

Ullevål stadion 

 4. april 2024

Til stede Aleksander Wråli, Vigdis Bruun, Egil Olsen, Else 
Marie Fjeld, Roger Aandalen, Ove Solbakken 

SAK 40 

SAK 41 

GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA STYREMØTE 06 2023/2025 

Vedtak:  
Styret besluttet 
å godkjenne protokollen fra styremøte 06 2023/2025 

INFORMASJON 

- Samordnet rapportering 2023
- Godkjent søknad BUFdir – Landstreff teppecurling
- Klassifisering
- Regnskap 2023
- Deltatt Nordisk møte
- Dommer og Rservice kurs Tana
- Vestby IF
- 2 stk påmeldt nasjonal parakonferanse i Trondheim
- Ove skal på besøk til Moss, Rygge og Råde.

Lørdag 6.april
- Norgesserien - synd med lite påmelding Verdal
- Team boccia - info

Forfall: Martin Gøranson



SAK 42 

SAK 43 

FYLKESMESTERSKAP 

I forbindelse med fylkesendringene gjort 1.januar må seksjonen vedta nye 
retningslinjer for fylkesinndeling og plasser ved Norgesmesterskap. Noen lag står 
alene i fylket og seksjonen må legge til rette for at alle idrettslag tilsluttet oss, har 
mulighet til å konkurrere i et Fylkesmesterskap. Administrasjonen foreslår følgene 
inndeling og plasser til Norgesmesterskap: 

Troms – 3 plasser pr. klasse 
Finnmark – 3 plasser pr. klasse 
Nordland – 3 plasser pr. klasse 
Midt-Norge – 6 plasser pr. klasse (tidligere Nord- og Sør-Trøndelag) 
Møre og Romsdal – 3 plasser pr. klasse 
Vestland – 6 plasser pr. klasse (Tidligere Hordaland og Sogn og Fjordane) 
Rogaland – 3 plasser pr. klasse 
Agder – 6 plasser pr. klasse (Tidligere øst- og vest-Agder) 
Innlandet – 6 plasser pr. klasse (Tidligere Hedmark og Oppland) 
Østfold – 3 plasser pr. klasse

Vesfold - 3 plasser pr.klasse 
Oslo – 3 plasser pr. klasse 
Akershus  – 6 plasser pr. klasse (Tidligere Viken/Buskerud)

Merk at endringene gjelder for boccia individuelt. 

Vedtak: 
Styret besluttet 
å vedta foreslått fylkesendring og antall plasser ved Norgessmesterskap 

REGNSKAPRAPPORT 2024 

 Se vedlagte regnskapsrapport så langt i 2024 

Vedtak: 
Styret besluttet 
 å ta regnskapsrapporten til orientering 



SAK 44 STEVNER UTENFOR ØSTLANDSREGIONEN 

 Vår Norgesserie arrangeres primært i østlandsregionen. Når idrettslag arrangerer 
Norgesserie stevner, med lengre reisevei for de fleste idrettslag, er deltagelsen 
dessverre lav. Vi står i fare for å få en nasjonal serie, som kun spilles på Østlandet. 
Seksjonsstyret må diskutere alvoret og hvordan vi skal løse denne situasjonen. 
Administrasjonen foreslår følgende tiltak diskusjon; 

- Gjøre det mer økonomisk attraktivt å arrangere stevner for lag i «distriktene»
- Ulike poengmuligheter:

1. Doble poeng? Skummelt, med tanke på at dette kan favorisere de klubbene
som har råd til å sende utøvere på slike stevner. I tillegg kan dette påvirke
deltagelse i de andre stevnene

2. 1.5 poeng? Vil dette hjelpe?

SAK 45 

 Forslag til vedtak: Styret besluttet å flytte saken til 
styremøte nr. 8.  

KVALIFISERING TIL NM BOCCIA PAR

Seksjonsstyret kom i diskusjon på hvordan kvalifisering til NM par boccia skulle 
foregå og diskuterte følgende;

- Det er litt sent å si at alle Fylkesmesterskap i boccia par avlyses, da flere kan
ha startet planlegging eller tanker om gjennomføring. Noen fylker har startet
gjennomføring av arrangementet med kun boccia individuelt. Derfor har
seksjonsstyret diskutert at lag som ikke har deltatt i Fylkesmesterskap boccia
par, må de ha deltatt på minst ett Norgesserie stevne i boccia par, sesongen
2024.

Vedtak: Lag som ikke har deltatt i Fylkesmesterskap boccia par, må ha deltatt 
på minst ett Norgesserie stevne i boccia par, sesongen 2024 for å delta i NM 
boccia par 2024. Seksjonsstyret vil etter endt sesong, evaluere vedtaket. 

EVENTUELT

Seksjonsstyret diskuterte søknadsprosessen for Norgesseriestevner. Forslag 
er å endre søknadsfristen til 20.september.  Diskusjonen tas opp senere etter 
forslag fra administrasjonen. Dette skal diskutereres på styremøte nr.8. 

Sommeravslutning. Ute å spise etter styremøte. 

To representanter fra seksjonen deltok i begravelsen til Frank Nielsen. 
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